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Besvarelse af forsvarsudvalgsspørgsmål nr. 322 stillet af folketingsmedlem Frank Aaen, EL.

Spørgsmål nr. 322:

Vil ministeren oplyse, i hvor mange tilfælde der er udbetalt kompensation til efterladte?

Svar:

Til brug for Forsvarsministeriets besvarelse er Forsvarskommandoen anmodet om en 
udtalelse.

Forsvarskommandoen har i den anledning oplyst følgende:

”Den kulancemæssige godtgørelse udgør en ikke uvæsentlig størrelse set i 
relation til en gennemsnitlig afghansk families økonomiske situation. Det kan 
derfor være forbundet med risiko, hvis det bliver offentligt kendt, at en afghansk 
familie har modtaget godtgørelse til efterladte. Det samlede antal udbetalinger 
vil kunne gøres til genstand for gennemsnitsbetragtninger og dermed potentielt 
kompromittere erstatningsmodtagernes personlige sikkerhed. På den baggrund
ønsker Forsvarskommandoen af sikkerhedsmæssige grunde ikke at oplyse i hvor 
mange tilfælde, der er udbetalt godtgørelse til efterladte.”
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